
ZAPISNIK br.2 

ZAPISNIK SA SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA GIMNAZIJE ŽUPANJA 

Sjednica Školskog odbora u održana je 18. 5. 2017. godine  s početkom u 9,00 sati u prostorima 

tajništva  Škole. 

Sjednici su nazočili: Ivica Živković, prof.  predsjednik Školskog odbora te,  Marija Juzbašić, Ljiljana 

Parać i Branko. 

Sjednici je nazočio i ravnatelj Škole, prof. Milidrag Marković. 

Jednoglasno su prihvaćeni zaključci sa 1., konstituirajuće , sjednice Školskog odbora (objavljeni na 

web stranici Škole). 

Predsjednik je pozdravio nazočne i predložio dnevni red (po pozivu). Članovi Školskog odbora nisu 

imali dopuna i izmjena predloženog dnevnog reda. 

Ad.1. 

Tajnica je pročitala pristigle zamolbe na raspisan natječaj za nastavnika kemije na određeno, puno 

radno vrijeme, do povratka radnice s bolovanja. 

Pristigle u četiri zamolbe od kojih su tri nastavnika kemije i jedna zamolba dipl. ing. prehrambene 

tehnologije. 

Zamolbe nastavnika kemije su : Marinko Tomić iz Županje, Marko Ivić iz Slatine i Marija Jovanović iz 

Slavonskog Broda te zamolba Zore Dvizac iz Tenje, dipl.ing prehrambene tehnologije sa položenom 

pedagoško-psihološkom naobrazbom. 

Na prijedlog ravnatelja Škole, članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili  zamolbu Marinka 

Tomića, mag.educ. biologije i kemije. Kandidat ispunjava sve uvjete natječaja, ima određenog 

iskustva u radu u školi i sa djecom i živi u Županji, što je u ovom slučaju prednost jer je u pitanju 

zamjena radnice koja je na bolovanju pred kraj školske godine i potrebno je što praktičnije riješiti 

njezinu zamjenu ne remeteći previše dosadašnji raspored sati kako nastave kemije tako i ostalih 

predmeta i predmetnih nastavnika. 

Kandidati koji su se javili na raspisani natječaj bit će obaviješteni o rezultatima natječaja (na 

dostavljene e-mail adrese). 

Ad.2. 

Ravnatelj je predložio da se u petak, 19.5.2017. godine ne održi redovna nastava u našoj školi radi 

aktivnosti koje će maturanti tri srednje škole u Županji imati zadnji dan svojeg srednjoškolskog 

obrazovanja – norijada. 

Satnica ostalih nastavnih predmeta neće biti narušena, a predmetni nastavnici toga dana mogu 

obavljati svoje aktivnosti vezane uz administrativne poslove. 

Članovi Školskog odbora obaviješteni su o aktivnostima koje je grad pripremio , a vezano uz dan –

NORIJADE – maturantima će biti služeni sendvići i voda tijekom dana u prostoru Doma mladeži, a u 

večernjim satima bit će održan koncert u istom prostoru. 

Nakon ovog izvješća, predsjednik Školskog odbora zaključio je rad sjednice. 

Sjednica je završila s radom u 10,00sati. 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA:    ZAPISNIK ŠKOLSKOG ODBORA: 

Ivica Živković, prof.      Ljiljana Parać, prof. 


